
                                                                                                               ПО-79/ 26.09.24г. 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от РАЛИЦА МАНОЛОВА – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 26.09.2024 г. 

 

 

 Моето питане е свързано с отговора на въпрос, който получих на 27 юни 2024г. във 

връзка с преустройството на Летния театър и кога се очаква Младежки център Габрово да 

започне да изпълнява дейността си в реновираната му сграда. Отговорът, получен през юни 

беше, че срокът е удължен до 31.08.24 г. до когато се очаква да бъдат финализирани 

строителните дейности и обзаведени помещенията. Прилагаме снимки, от които е видно, че 

ремонтните дейности не са приключили и сградите са далеч от етапа на използване. Какъв е 

новия срок, защо се налага постоянно удължаване и по какъв начин се отговаря на 

изискванията на финансиращата организация и заложеното в проекта? 
 



Ниво на конфиденциалност 1  

[TLP-GREEN] 

 

 

                                                                                                                ПО-79 / 31.10.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

 

 

О Т Г О В О Р 

НА ПИТАНЕ НА Г-ЖА РАЛИЦА МАНОЛОВА 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГАБРОВО,  

ПРОВЕДЕНО НА 26.09.2024 Г. 

 

 

 

ВЪПРОС:  

Моето питане е свързано с отговора на въпрос, който получих на 27 юни 2024г. във връзка 

с преустройството на Летния театър и кога се очаква Младежки център Габрово да започне да 

изпълнява дейността си в реновираната му сграда. Отговорът, получен през юни беше, че 

срокът е удължен до 31.08.24 г. до когато се очаква да бъдат финализирани строителните 

дейности и обзаведени помещенията. Прилагаме снимки, от които е видно, че ремонтните 

дейности не са приключили и сградите са далеч от етапа на използване. Какъв е новия срок, 

защо се налага постоянно удължаване и по какъв начин се отговаря на изискванията на 

финансиращата организация и заложеното в проекта? 

 

 

 

 

УВАЖАЕМА  ГОСПОЖО МАНОЛОВА, 

         По поставеният от Вас въпрос с входящ № ПО-79/26.09.2024г., Ви информирамe 

следното:                                                                                                                                                                         

Към момента предвидените в проекта строително-ремонтни дейности на Подобект 1 и 

Подобект 2 /съществуваща сграда и амфитеатър/ са изпълнени. Част от дейностите по 

довършителните работи и по бетоновата настилка на амфитеатъра не са изпълнени с 

необходимото качество, което налага отстраняване на констатираните дефекти.  

В същото време при изпълнение на площадковата канализация е установен проблем с 

проходимостта на съществуващият канал, в който е предвидено да се заустят битовите води от 

трите подобекта. Това налага изграждането на допълнителен канализационен клон с цел 

заустване в първата работеща шахта от градската канализация.  

За Подобект 1 и Подобект 3 на 21.08.2024 г.  започнаха дейности по доставка и монтаж 

на асансьори, които са предмет на договор с друг Изпълнител. 

Изпълнението на горецитираните дейности налага изместване на датата за приемане и 

въвеждане в експлоатация на строежа. 

 

 



Ниво на конфиденциалност 1  

[TLP-GREEN] 

 

 

 

 

Считаме, че до края на годината сградата ще бъде въведена в експлоатация, ще бъде 

монтирано закупеното по проекта оборудване и обзавеждане, както и ще бъде проведена 

финална пресконференция и откриване.  

 

 

 

 

С уважение,     / П / 

 

 

МАРИЯ ЙОЗОВА 

За кмет на Община Габрово 

(съгласно заповед №  2210/18.10.2024 г. 

на кмета на Община Габрово) 

 

 

 


